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Zápisnica 

19.  riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

31. októbra 2017 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

3. Návrh smernice rektora TU o vybavovaní sťažností podaných v pôsobnosti TU 

4. Vzdelávanie a starostlivosť o študentov 

Aktuálne záležitosti 

5. Veda, výskum a umelecká činnosť 

Aktuálne záležitosti  

6. Rozvoj 

Ročný plán úloh 

6.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Prijatie koncepcie na realizáciu auditu 

na TU 

6.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Analytická prognóza vývoja 

hospodárenia na TU a na jej fakultách, najmä v súvislosti s poklesom počtu zapísaných 

uchádzačov na štúdium na akademický rok 2017/2018 

7. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Ročný plán úloh 

7.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Iniciovať a podporiť vznik 

univerzitného speváckeho zboru TU 

8. Vnútorný systém kvality  

Aktuálne záležitosti  

9. Ekonomické záležitosti univerzity 

9.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Prijať zmeny a doplnenia Vyhlášky 

rektora Trnavskej univerzity v Trnave č.14/2012 o Pravidlách hospodárenia TU v Trnave 

Aktuálne záležitosti 

9.2 Rozdelenie dodatku č. 7 dotačnej zmluvy 

9.3 Súťažné podklady zákazky: Stravovanie zamestnancov a študentov TU formou 

 ekonomického prenájmu 

10. Rozličné 

 

  

Bod 1 

 

19. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., rektor Trnavskej univerzity v 

Trnave (ďalej len „rektor univerzity“).  

Následne oboznámil prítomných s navrhnutým programom a požiadal členov KR TU 

o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol uvedený v 

pozvánke.  

 

 

Bod 2 

 
KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity:  

 o účasti na oslavách výročia Technickej univerzity vo Zvolene spojených s udeľovaním 

titulu Doctor honoris causa prof. Mičietovi, rektorovi Univerzity Komenského v Bratislave 

dňa 26. septembra 2017; 
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 o účasti na trinástom ročníku medzinárodnej vedeckej konferencie Lubyho právnické dni 

dňa 28. septembra 2017; 

 o účasti na stretnutí prezídia Slovenskej rektorskej konferencie (ďalej len „SRK“)  

s ministerkou školstva, vedy, výskumu a športu SR (ďalej len „ministerstvo školstva“) 

Matinou Lubyovou dňa 2. októbra 2017; 

 o 3. riadnom zasadnutí Národného monitorovacieho výboru pre európske štrukturálne 

a investičné fondy dňa 3. októbra 2017; 

 o  účasti na národnom seminári „Vzdelávanie orientované na študenta“ v dňoch 4. – 5. 

októbra 2017 na pôde Univerzity J. Selyeho v Komárne; 
 o účasti na oslavách 20. výročia založenia UCM v Trnave dňa 4. októbra 2017; 

 o účasti na oslavách 20. výročia zriadenia Akadémie policajného zboru v Bratislave dňa 5. 

októbra 2017; 

 o stretnutí so zástupcami Ministerstva zahraničných vecí a európskych záležitostí dňa 6. 

októbra 2017 vo veci prípravy podujatia „Slovensko diskutuje o EU“, ktoré ministerstvo 

organizuje dňa 27. novembra 2017 v spolupráci s TU; 

 o účasti na otvorení veľtrhu Akadémia & VAPAC 2017 dňa 10. 10. 2017 z pozície 

viceprezidenta SRK; 

 o oslavách 25. výročia obnovenia činnosti TU dňa 12. októbra 2017; 

 o záveroch 82. zasadnutia SRK, ktoré sa konalo 24. októbra 2017: 

 SRK vzala na vedomie aktuálne priority, obsahové, legislatívne a časové rámce 

v oblasti vysokého školstva predstavené ministerkou školstva; 

 SRK vzala na vedomie informáciu o využití dokumentu „Učiace sa Slovensko“ pani 

ministerkou. Rektori trvajú na svojich predchádzajúcich stanoviskách k uvedenému 

dokumentu, ako aj k legislatívnym návrhom v oblasti vysokého školstva; 

 v oblasti financovania vysokého školstva SRK žiada zvyšovať verejné zdroje na 

financovanie vysokých škôl každoročne o 60 mil. eur (mimo EŠIF, sociálnej podpory 

študentov, valorizácie miezd a doplatenia minimálnej mzdy) tak, aby bola 

zabezpečená úroveň kvality vzdelávania, vedeckovýskumnej, umeleckej a inej 

tvorivej činnosti. Na základe tohto konštatovania SRK žiada ministerstvo školstva, 

a Ministerstvo financií SR o navýšenie kapitoly na vysoké školy o min. 60 mil. eur 

v roku 2018. 

 SRK súhlasila s návrhom osobitných kritérií na hodnotenie profesijne orientovaných 

bakalárskych študijných programov („OKPB“) s pripomienkami. 

 SRK žiada ministerstvo školstva preskúmať súčasný stav v oblasti korekcií 

eurofondov, aby nedochádzalo k rozporuplnému konaniu zo strany Výskumnej 

agentúry pri ich ukladaní. Odporúča ustanoviť osobitnú komisiu zloženú zo zástupcov 

Výskumnej agentúry, ministerstva školstva, SRK a iných príslušných inštitúcií a 

odborníkov, ktorá posúdi odôvodnenosť korekcií a navrhne vláde SR systémové 

riešenie súčasného neudržateľného stavu. 

 SRK vzala na vedomie informáciu o príprave Návrhu východísk pre tvorbu štátnej 

vednej politiky a informáciu prezídia SRK o príprave podkladov k tvorbe návrhu. 

 o aktívnej účasti na konferencii „KU 21 – Konferencia o identite a poslaní katolíckej 

univerzity“ na pôde Katolíckej univerzity v Ružomberku dňa 25. októbra 2017;  

 o plánovanom zasadnutí Správnej rady TU dňa 9. novembra 2017; 

 o organizovaní slávnostného zasadnutie VR TU dňa 13. novembra 2017 spojeného 

s udelením čestného titulu doctor honoris causa prof. Dr. hab. Józefovi Kuliszovi SJ a P. 

Emilovi Vánimu SJ z Teologickej fakulty TU;  

 o pokračujúcej kontrole Národného kontrolného úradu zameranej na efektívne nakladanie 

s nehnuteľnosťami vo vlastníctve univerzity. 
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Bod 3 

 

Keďže sa návrh predloženého vnútorného predpisu - smernice rektora TU o 

vybavovaní sťažností podaných v pôsobnosti TU týka oblasti činnosti kontrolného útvaru 

univerzity, o zdôvodnenie návrhu požiadal rektor univerzity hlavnú kontrolórku TU, Ing. 

Martišovičovú, ktorá finálnu podobu návrhu pripravovala v spolupráci s právnikom 

univerzity. Hlavná kontrolórka TU informovala, že smernicu bolo potrebné aktualizovať 

v dôsledku prijatých legislatívnych zmien, ktoré prítomným priblížila. Návrh bol upravený 

v zmysle platných právnych predpisov na podmienky univerzity vo vzťahu k prijímaniu 

a vybavovaniu sťažností. Zároveň podotkla, že k predloženému návrhu neboli doručené 

žiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy. Pretože ani na rokovaní neboli vznesené 

návrhy na zmeny alebo doplnenia, rektor univerzity dal hlasovať o predloženom znení a KR 

TU prijalo uznesenie:  

 
UZNESENIE KR TU 1/19-31102017 

KR TU schvaľuje návrh smernice rektora TU o vybavovaní sťažností podaných 

v pôsobnosti TU v predloženom znení.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 

Bod 4 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie:  

 o plánovanej účasti v zastúpení rektora univerzity na podujatí „Burza práce a informácií – 

JOBSPOTT 2017“ dňa 7. novembra 2017; 

 o účasti zástupcov univerzity na podujatí Bibliotéka v dňoch 9. – 12. novembra 2017;  

 o predložení návrhu na schválenie rektorovi univerzity na udelenie mimoriadnych štipendií 

členom študentskej rady TU za činnosť, aktivity a reprezentáciu univerzity navonok; 

 o organizovaní Kariérneho dňa TU dňa 21. novembra 2017, podstatou ktorého je kariérne 

poradenstvo pre študentov najmä 4. a 5. ročníka za účasti zástupcov 10 firiem, ktorí 

prisľúbili svoju účasť; 

 o príprave športového dňa univerzity na deň 22. novembra 2017 – v tejto súvislosti 

požiadala prorektorka dekanov fakúlt, aby nahlásili kontaktné osoby, ktoré budú 

koordinovať športové dni, a to najneskôr do 8.  novembra 2017;  

 o odoslaní rozhodnutí o žiadostiach vo veci úhrady školného – v tejto súvislosti 

prorektorka otvorila otázku odpúšťania školného zamestnancom univerzity, ktorí zároveň 

na univerzite aj študujú – navrhla zvážiť prijatie pravidla rovnakého pre všetky fakulty, 

a to odpustenie vo výške 50% interným zamestnancom ako zamestnanecký benefit 

v prípade práce na ustanovený týždenný pracovný čas. Na základe otvorenej diskusie dal 

rektor univerzity následne hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 
UZNESENIE KR TU 2/19-31102017 

KR TU schvaľuje pre interných zamestnancov TU na ustanovený týždenný pracovný 

čas študujúcich na TU v externej forme štúdia vo všetkých stupňoch štúdia odpustenie 

školného poplatku vo výške 50%. 
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Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 1 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

 

Bod 5 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedeckú a umeleckú činnosť:  

 o zaslaní stanoviska k spracovaným podkladom o úspešnosti grantov za rok 2016 za 

účelom rozpisu dotácií na rok 2018; 

 o spustení ostrej prevádzky modernizovanej verzie Centrálneho registra evidencie 

publikačnej činnosti CREPČ 2; 

 o účasti PhDr. Martinkovičovej ako zástupkyne univerzity na národnom workshope 

OpenAIRE dňa 23. októbra 2017, ktorý organizoval CVTI SR k téme otvoreného prístupu, 

ktorý je vyžadovaný aj v programoch Horizont 2020; 

 o záveroch zasadnutia členskej základne Slovenskej akademickej asociácie pre celoživotné 

vzdelávanie dňa 26. októbra 2017, na ktorom sa zúčastnil v zastúpení prorektorky pre 

vzdelávanie;  

 o plánovanej účasti na ďalších rôznych informačných podujatiach, o ktorých výsledku 

bude informovať na najbližšom zasadnutí KR TU.  

 

 

Bod 6 

 

6.1 

Prorektor pre rozvoj informoval prítomných o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 – 
Prijatie koncepcie na realizáciu auditu na TU. Uviedol, že pôvodne zvažovaný spôsob 

realizácie personálneho auditu bol v dôsledku stretnutí s firmami zaoberajúcimi sa auditom 

zamietnutý, táto problematika sa rieši v rámci Rady pre ekonomický rozvoj TU. KR TU 

následne prijalo uznesenie: 
 

UZNESENIE KR TU 3/19-31102017 
KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o plnení úlohy RPÚ 2017 - 

Prijatie koncepcie na realizáciu auditu na TU. 

Z: doc. Majdan  

 

 

6.2 

Prorektor pre rozvoj informoval o stave plnenia ďalšej úlohy RPÚ 2017 – 

Analytická prognóza vývoja hospodárenia na TU a na jej fakultách, najmä v súvislosti s 

poklesom počtu zapísaných uchádzačov na štúdium na akademický rok 2017/2018, pričom 

ozrejmil, že uvedená úloha sa takisto rieši v rámci činnosti Rady pre ekonomický rozvoj TU. 

KR TU prijalo uznesenie:  

 
UZNESENIE KR TU 4/19-31102017 
KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o plnení úlohy RPÚ 2017 - 

Analytická prognóza vývoja hospodárenia na TU a na jej fakultách, najmä v súvislosti s 

poklesom počtu zapísaných uchádzačov na štúdium na akademický rok 2017/2018. 

Z: doc. Majdan  
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KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie prorektora pre rozvoj:  

 o aktuálnom stave v oblasti riešenia budovy Adalbertinum - situácia sa nezmenila od 

informácií, ktoré predložil na poslednom zasadnutí KR TU, s umeleckou školou máme 

uzatvorenú zmluvu o prenájme s trvaním do konca kalendárneho roka; 

 o technickom probléme na budove PdF TU – do budovy zateká, bola realizovaná 

obhliadka  statika, po vyjadrení ministerstva k žiadosti o kapitálové výdavky sa bude 

problém riešiť komplexným spôsobom;  

 o aktuálnom stave a postupe v riešení implementácie e-learningu Moodle v podmienkach 

univerzity. 
 

 

Bod 7 

 

7.1 

Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - 

Iniciovať a podporiť vznik univerzitného speváckeho zboru TU. Uviedol, že zbor je zatiaľ len 

dvojkatedrový, zložený výlučne zo študentiek Pedagogickej fakulty. Zároveň dal do 

pozornosti, že za účasť v zbore je študentom poskytovaný kredit, čo platí na každej fakulte a 

tiež získavajú body navyše pri žiadosti o ubytovanie. KR TU prijalo uznesenie:  

 
UZNESENIE KR TU 5/19-31102017 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy 

RPÚ 2017 - Iniciovať a podporiť vznik univerzitného speváckeho zboru TU. 

Z: doc. Marinčák  

 

 

KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy 

o úspešnom ukončení zmluvy Erasmus+. Realizáciou projektu roku 2015 (ukončenie k 30. 

máju 2017) boli na TU dosiahnuté všetky kvantitatívne ako aj kvalitatívne ciele stanovené v 

zmluve o poskytnutí grantu. Kvantitatívny nárast zaznamenali študentské stáže, ktoré boli 

pozitívne hodnotené ako zo strany študentov, tak aj zo strany prijímajúcich inštitúcií. Projektu 

sa zúčastnili 4 študenti zo znevýhodneného prostredia a 12  aktuálnych absolventov. Pri 

zamestnaneckých mobilitách bolo vyslaných 19 zamestnancov oproti plánovanému počtu 

16. Za pozitívne možno hodnotiť úplné vyčerpanie grantu (183 538 EUR) a vyslanie vyššieho 

počtu účastníkov ako bolo pôvodne plánované v zmluve o grante. 

 

 

Bod 8 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie koordinátorky pre kvalitu:  

 o plánovanom zasadnutí Rady pre kvalitu TU v decembri tohto roku;  

 o vydaní tlačenej formy Akčných plánov zlepšovania na roky 2017 - 2019 a 

ich distribuovaní na jednotlivé fakulty a o príprave a zabezpečení tlače plagátov 

obsahujúcich APZ, ktoré budú následne takisto distribuované na každú fakultu; 

 o zapojení jednotlivých fakúlt do rankingu U_Multirank; 

 o plánovanej účasti na 14. ročníku medzinárodnej konferencie o kvalite a spoločenskej  

zodpovednosti, ktorá sa bude konať v dňoch 20. – 21. novembra v Bratislave.  
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Bod 9 

 

9.1 

Kvestor univerzity informoval prítomných o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Prijať 

zmeny a doplnenia Vyhlášky rektora Trnavskej univerzity v Trnave č. 14/2012 o Pravidlách 

hospodárenia TU v Trnave, pričom objasnil, že zmena pravidiel hospodárenia sa bude 

realizovať až po záveroch a výsledkoch stretnutí Rady pre ekonomický rozvoj TU. KR TU 

prijalo uznesenie: 

 
UZNESENIE KR TU 6/19-31102017 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestora univerzity o plnení úlohy RPÚ 2017 - 

Prijať zmeny a doplnenia Vyhlášky rektora Trnavskej univerzity v Trnave č. 14/2012 

o Pravidlách hospodárenia TU v Trnave. 

Z: Ing. Hornáček   

 

 

9.2 

 Kvestor univerzity v rámci ďalšieho bodu rokovania vysvetlil predložený návrh na 

rozdelenie dodatku č. 7 k dotačnej zmluve, pričom podotkol, že predložený návrh rozdelenia 

bol schválený na zasadnutí Grémia rektora TU.  Prvá časť predstavuje úpravu dotácie na 

zvýšenie platov na úrovni 2% priznaných funkčných platov od 1. 9. - 31. 12. 2017 pre 

nepedagogických zamestnancov. Na zvýšenie platov bolo dodatkom č. 7 univerzite 

pridelených viac peňažných prostriedkov ako bola potreba aj s odvodmi, zvyšný rozdiel sa 

rozdelí medzi súčasti podľa jednotlivých výkonov.  

 Druhá časť dodatku predstavuje zabezpečenie zvýšenia platových taríf pre 

vysokoškolských učiteľov o 6% od 1. 9. 2017, čo bolo takisto navýšené oproti potrebe, 

rozdiel sa bude deliť rovnakým spôsobom, podľa  výkonov súčastí.   

 Tretia časť je úprava dotácie za rok 2016 po verifikácii vstupných údajov na umeleckú 

činnosť za rok 2014, pričom celá čiastka prináleží Pedagogickej fakulte TU.  

 Kvestor univerzity uviedol, že k predloženému návrhu na rozdelenie mu neboli 

doručené žiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy. Členovia KR TU následne 

konsenzuálne prijali uznesenie: 

 
UZNESENIE KR TU 7/19-31102017 

KR TU schvaľuje návrh na rozdelenie dodatku č. 7 k dotačnej zmluve v predloženom 

znení.  

Z: Ing. Hornáček 

 

 

9.3  
 Kvestor univerzity zdôvodnil predložené súťažné podklady zákazky, ktorej 

predmetom je zabezpečenie stravovania zamestnancov a študentov TU formou  

ekonomického prenájmu. Uviedol, že predložený návrh je výsledkom činnosti komisie 

zostavenej pre potreby riešenie danej problematiky. Neoddeliteľnou súčasťou podkladov je 

zmluva, ktorej obsah nadväzuje na podmienky uvedené v súťažných podkladov. Je preto  

potrebné schváliť súťažné podklady, keďže na základe nich bude zostavená finálna podoba 

zmluvy, ktorá bude nemenná. Zároveň pripomenul, že v rámci súťaže sú ponúkané priestory 

jedálne, v rámci ktorej bude požadované zriadenie bufetu, ďalej priestory v internáte, bufet na 

PF a bufet a jedáleň na PdF. Kvestor zároveň uviedol, že k predloženému návrhu mu neboli 

doručené žiadne pripomienky.  

 Na základe rozsiahlej diskusie následne KR TU konsenzuálne schválili uznesenie:  
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UZNESENIE KR TU 8/19-31102017 

KR TU schvaľuje predložené súťažné podklady k zákazke, ktorej predmetom je 

zabezpečenie stravovania zamestnancov a študentov TU formou ekonomického 

prenájmu. 

Z: Ing. Hornáček 

  

 

Bod 10 

 

Rektor univerzity informoval, že Ministerstvo školstva prostredníctvom SRK 

oslovilo vysoké školy na spoluprácu v rámci vytvorenia pracovnej skupiny, ktorá by mala za 

úlohu posúdiť stanoviská jednotlivých verejných vysokých škôl k zaradeniu ich  

publikačných výstupov v časopisoch, ktoré boli vedené v tzv. Beallovom zozname. Pri 

príprave rozpisu dotácií verejným vysokým školám zo štátneho rozpočtu na rok 2017 boli 

identifikované v prípade niektorých verejných vysokých škôl publikačné výstupy 

v časopisoch, ktoré boli vedené v tomto zozname. V zmysle metodiky sa výstupy v týchto 

časopisoch nezohľadňujú pri rozpise dotácií. V tejto súvislosti požiadali o nominovanie 

odborníkov, ktorí by boli ochotní prehodnotiť konkrétne podozrenia na predátorské časopisy 

a súčasne aj stanoviská daných vysokých škôl. Za Trnavskú univerzitu v Trnave bola 

navrhnutá a akceptovaná p. Mária Arpášová z Oddelenia pre evidenciu publikačnej činnosti 

Univerzitnej knižnice TU.  
 

Ďalej informoval o výzve zo strany SRK o vyjadrenie per rollam k návrhu vyjadrenia 

k vyhláseniu troch ústavných činiteľov SR v znení: „Slovenská rektorská konferencia 

podporuje Vyhlásenie ústavných činiteľov k prioritám členstva Slovenskej republiky 

v Európskej únii a v Severoatlantickej aliancii, ktoré deklarovali prezident SR, predseda 

Národnej rady SR a predseda vlády SR dňa 23. októbra 2017. Hospodársky, kultúrny 

a demokratický rozvoj slovenskej spoločnosti, ktorej súčasťou je vysoké školstvo, veda 

a výskum je možný v pevnom a bezpečnom politickom rámci, ktorým je členstvo SR 

v Európskej únii a v Severoatlantickej aliancii. Vysoké školy v SR sa preto hlásia 

k zodpovednej proeurópskej a proatlantickej orientácii SR.“. Rektor univerzity zároveň 

uviedol, že uvedené uznesenie bolo členmi SRK jednomyseľne schválené.  
 
Rektor univerzity dal do pozornosti informáciu o aktuálne prebiehajúcej príprave 

podkladov k tvorbe návrhu východísk pre tvorbu štátnej vednej politiky, ktorou sa zaoberali 

rektori univerzít na poslednom zasadnutí SRK. Na základe tejto informácie medzi 

prítomnými vznikla rozsiahla diskusia.  
 

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

 

Schválil: prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD. 

rektor Trnavskej univerzity v Trnave 
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